
 

Zápis z jednání Výboru MAS konaného 

dne 15. září 2020 

 

Dnešnímu jednání výboru MAS je přítomno 6 členů výboru z celkového počtu 11, tudíž dnešní Výbor 

MAS je usnášení schopný. Sestavením zápisu je pověřena paní Ž. Rosová. 

 

Přítomni: 

Vojtěch Skácel – FO Rakov (sektor S; 6-občané) 

Jaroslav Šindler – Obec Skalička (sektor V; 1-obce) 

Eduard Tomeček – TJ Sokol Horní Újezd, z.s. (sektor S; 5-spolky) 

Václav Vomáčka – Městys Hustopeče n.B. (sektor V; 1-obce) 

Jana Černá – TJ Střítež n.L., z.s. (sektor S; 5-spolky) 

Mirko Troup – FO Hranice (sektor S; 6-občané) 

 

Omluveni: 

Alena Veličková – SH ČMS-SDH Horní Újezd (sektor S; 5-spolky) 

Marcela Tomášová – DSO MR Hranicko (sektor V; 1-obce) 

Radim Haitl – Obec Střítež n.L. (sektor V; 1-obce) 

Petra Kočnarová – Obec Skalička (sektor V; 1-obce) 

Filip Konečný – Ski klub Hranice, spolek (sektor S; 5-spolky) 

 

Přítomni za kancelář MAS: 

F. Kopecký, Ž. Rosová, H. Gaďurková, Š. Vránová Beránková, V. Závrská, M. Příkaská 

 

Program jednání výboru MAS konaného dne 15.9.2020, od 15:30 hod.: 

1. Kontrola plnění usnesení 

2. Prodloužení kontokorentního úvěru MAS Hranicko 



 

3. Schválení modifikace 10. výzvy MAS-IROP 

4. Aktualizace Stanov MAS Hranicko 

5. Aktualizace složení Certifikační komise značky MORAVSKÁ BRÁNA regionální produkt® 

6. Personální záležitosti MAS Hranicko 

7. Různé  

Má někdo ze členů Výboru MAS námitky proti programu nebo návrhy na jeho změnu? 

Nikdo nevystoupil. 

 

1. Kontrola plnění usnesení  

V. Skácel uvedl, že se jedná o kontrolu plnění usnesení z per rollam hlasování Výboru MAS ze dne 

28.7.2020: 

UVMAS/21/2020 

Výbor MAS pověřuje předsedu Výboru MAS uzavíráním smluv a dohod (dle občanského zákoníku a zákoníku 

práce) a podepisováním veškeré smluvní a jiné dokumentace v rámci tohoto projektu (Šablony pro NNO) 

v souladu se stanoveným rozpočtem pro MAS Hranicko z. s. 

UVMAS/22/2020 

Výbor MAS pověřuje předsedu Výboru MAS uzavíráním smluv a dohod (dle občanského zákoníku a zákoníku 

práce) a podepisováním veškeré smluvní a jiné dokumentace v rámci koordinace značky MORAVSKÁ BRÁNA 

regionální produkt® 

UVMAS/23/2020 

Výbor MAS schválil KL hodnocení formálních náležitostí a přijatelnosti a KL věcného hodnocení pro 9. výzvu 

MAS-IROP Sociální bydlení 

Usnesení splněno. Do 9. výzvy MAS-IROP Sociální bydlení byla podána jedna žádost o dotaci, která po 

úspěšné kontrole formálních náležitostí a přijatelnosti, je nyní postoupena k věcnému hodnocení výběrové 

komisi.  

UVMAS/24/2020 

a) Výbor MAS projednal zprávu o kontrole plnění usnesení z předcházejícího jednání Výboru MAS 



 

b) Výbor MAS schválil zprávu o kontrole plnění usnesení z předcházejícího jednání Výboru MAS 

v předneseném znění 

(Pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0) 

 

2. Prodloužení kontokorentního úvěru MAS Hranicko 

Ž. Rosová uvedla, že Výbor MAS schválil využití kontokorentního úvěru na předfinancování Režií I. 

MAS a projektu MAP II pro roky 2019 i v roce 2020. Den splatnosti kontokorentního úvěru za rok 

2020 je k 31.12.2020. Současný stav vlastních fin. prostředků na BÚ MAS k 31. 8. 2020 byl 

2.117.164,92,-Kč. Do konce roku budeme podávat ŽOP MAP II ve výši cca 1.600.000,-Kč, tyto fin. 

prostředky by měly být připsány na účet, do konce roku 2020. Do 30.11.2020 musíme podat také 

ŽOP Režií I. za 9. etapu, její vyplacení předpokládáme až v únoru 2020.  

Zahájili jsme jednání s ČS a.s. k obnovení kontokorentního úvěru od 1.1.2021 na celý rok 2021. Výše 

kontokorentního úvěru by byla ve výši 1. mil. Kč. To nám zajistí předfinancování jak Režií I. tak 

projektu MAP II. 

 

UVMAS/25/2020 

a)     Výbor MAS projednal podmínky obnovy kontokorentního úvěru u České Spořitelny a.s. dle 

předloženého návrhu Smlouvy o kontokorentním úvěru č. ZÚ/1891956309/20/LCD a 

souvisejících dokumentů na předfinancování Režií I. MAS a projektu MAP II. na rok 2021 

b)     Výbor MAS schvaluje obnovu kontokorentního úvěru na rok 2021 za stanovených podmínek 

Českou Spořitelnou a.s. včetně zajištění uvedeném v návrhu Smlouvy o kontokorentním úvěru 

č. ZÚ/1891956309/20/LCD. 

c)     Výbor MAS schvaluje max. výši kontokorentního úvěru do 1 mil. Kč a pověřuje předsedu 

Výboru MAS Hranicko podpisem smlouvy s ČS a.s. 

(Pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0) 

 

3. Schválení modifikace 10. výzvy MAS-IROP 



 

F. Kopecký uvedl, že management MAS navrhuje navýšení alokace 10. výzvy MAS-IROP z důvodu 

převisu objemu požadovaných prostředků nad původní alokací výzvy. Vzhledem k vysoké kvalitě 

podaných žádostí o podporu je cílem podpořit maximum podaných žádostí. Jedná se o navýšení 

alokace Výzvy z původních 8 972 759,- Kč na 9 059 166,- Kč CZV. Navýšení alokace je umožněno díky 

již schválené Žádosti o změnu CLLD č. 5, kde došlo k přesunu částky 86 407,- Kč do opatření MAS-

IROP 06 Předškolní a základní vzdělávání. Tím chceme o tuto částku navýšit i alokaci 10. Výzvy MAS-

IROP. Tato výzva je již uzavřena, probíhá věcné hodnocení. Předpoklad k předání vybraných projektů 

10. Výzvy MAS-IROP na Závěrečné ověření způsobilosti je do konce září 2020. 

 

UVMAS/26/2020 

a) Výbor MAS projednal modifikaci č.2 10. výzvy MAS-IROP „Infrastruktura ZŠ II.“ 

b) Výbor MAS schválil modifikaci č.2 10. výzvy MAS-IROP „Infrastruktura ZŠ II.“ 

(Pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0) 

 

4. Aktualizace Stanov MAS Hranicko 

F. Kopecký uvedl, že prvním krokem k zapojení MAS do čerpání evropských dotací pro období 2021-

2027 je splnění podmínek standardizace. Tento proces navazuje a v mnohém vychází z podmínek 

standardizace v roce 2014. Hlavní manažer MAS  Kopecký provedl podrobnou analýzu, kde zdůraznil 

body, u nichž se něco mění či mají nebo mohou míst dle rozhodnutí MAS dopad na Stanovy a další 

předpisy (především Statuty Výběrové a kontrolní komise). Proběhla diskuse nad navrhovanými 

změnami Stanov MAS Hranicko. Všechny navržené změny stanov  byly Výborem akceptovány a 

doporučeny Valné hromadě ke schválení. 

 

Změnu stanov schválí 22.9.2020 Valná hromada MAS. Žádost o kontrolu plnění podmínek 

standardizace bude podána do 30.9.2020 přes portál MS2014+. 

 

UVMAS/27/2020 



 

a) Výbor MAS projednal aktualizaci Stanov MAS Hranicko z. s. 

b) Výbor MAS doporučuje Valné hromadě aktualizaci Stanov MAS Hranicko z. s. v předloženém 

znění 

(Pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0) 

 

5. Aktualizace složení Certifikační komise značky MORAVSKÁ BRÁNA regionální 

produkt® 

F. Kopecký uvedl, že po převzetí koordinace značky je možno revidovat/aktualizovat složení 

Certifikační komise. ARZ nijak nestanovuje, kdo, jak a na jak dlouho komisi jmenuje, povinností je 

jen mít tam zástupce ARZ. Kopecký doporučuje zachovat počet členů 13 a navrhuj 1 personální 

změnu: do komise zapojit bývalou koordinátorku Vilímkovou, která by nahradila Míšu 

Škrobánkovou, která zcela změnila obor činnosti. Dále jsou v seznamu upřesněny zastupování a 

názvy organizací.  

1. Olga Vilímková, projektová manažerka 

2. František Kopecký, hlavní manažer MAS Hranicko z. s. 

3. Lenka Dočkálková, TIC Hranice 

4. Kateřina Čadilová, Asociace regionálních značek, z.s. 

5. Eduard Kozák, soukromý zemědělec 

6. Ivan Fibich, místostarosta obce Bělotín 

7. Miloslav Jančík, předseda MAS Moravská brána, z.s. 

8. Antonín Horník, soukromý zemědělec 

9. Jiří Řezníček, starosta obce Tučín 

10. Hana Nehybová, MAS Moravská brána, z.s. 

11. Pavel Malovec, Včelí království U zeleného úlu 

12. Mirko Troup, člen Výboru MAS Hranicko z. s. 

13. Karolína Berousková, členka MAS Hranicko z. s. 

 



 

Náhradník: Michaela Škrobánková, ředitelka Hranické rozvojové agentury, z.s. 

 

UVMAS/28/2020 

a) Výbor MAS projednal složení Certifikační komise značky MORAVSKÁ BRÁNA regionální 

produkt® 

b) Výbor MAS schválil aktualizované složení Certifikační komise značky MORAVSKÁ BRÁNA 

regionální produkt® 

(Pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0) 

 

6. Personální záležitosti MAS Hranicko 

V. Skácel informoval členy Výboru MAS o porušení povinností hlavního manažera pro realizaci SCLLD 

vyplývajících z právních předpisů vztahujících se k jím vykonávané práci a taktéž o jeho 

neuspokojivých pracovních výsledcích. Poté proběhla debata k tomuto tématu. 

 

UVMAS/29/2020 

a) Výbor MAS projednal personální záležitosti MAS Hranicko 

b) Výbor MAS pověřuje předsedu Výboru MAS vypracováním a zasláním vytýkacího dopisu 

hlavnímu manažerovi MAS pro realizaci SCLLD. 

(Pro: 6; proti: 0; zdržel se: 0) 

 

7. Různé          

 

Zapsala: Žaneta Rosová 

                                                                                                                         

 

                                                                                                                                Vojtěch Skácel 

        předseda výboru MAS 


